



Appearance Change

Dear customer,

Sandoz Canada Inc. would like to inform you that there will be a branding change for Carbocal D 400 (dark blue tablets) in bottles of 60 tablets and Carbocal D 1000 in bottles of 500 tablets upon depletion of current inventory. Please note that the UPC codes will also change.

PRODUCT NAME	STATUS	APPEARANCE	STRENGTH	NPN	FORMAT	UPC
CARBOCAL D 400	CURRENT		Calcium: 500 mg Vitamin D: 400 IU	02245511	Bottle of 60 tablets	625720011008
	NEW		Calcium: 500 mg Vitamin D: 400 IU	02245511	Bottle of 60 tablets	057513218279
CARBOCAL D 1000	CURRENT		Calcium: 500 mg Vitamin D: 1000 IU	80027625	Bottle of 500 tablets	625720017857
	NEW		Calcium: 500 mg Vitamin D: 1000 IU	80027625	Bottle of 500 tablets	057513218231

Vitamin / Mineral supplement. A factor in the maintenance of good health. Vitamin D helps in the absorption and use of calcium and phosphorus. Calcium and Vitamin D help in the development and maintenance of bones and teeth. Adequate calcium and vitamin D as part of a healthy diet may help prevent bone loss/osteoporosis. Calcium helps to maintain normal muscle function. Vitamin D helps to maintain immune function

For more information, please contact your local Sandoz Regional Manager. Please consult product monograph available at sandoz.ca/en/generics or obtain a copy by calling Sandoz Drug Information at 1-800-343-8839 ext. 4636





Changement d'emballage

Cher client,

Sandoz Canada Inc. désire vous informer d'un changement d'emballage pour Carbocal D 400 (comprimés bleu foncé) en bouteilles de 60 comprimés ainsi que pour Carbocal D 1000 en bouteilles de 500 comprimés après l'écoulement de l'inventaire actuel. Veuillez noter qu'il y aura également un changement au niveau du code CUP.

NOM DU PRODUIT	STATUT	APPARENCE	CONCENTRATION	NPN	FORMAT	CUP
CARBOCAL D 400	ACTUEL		Calcium: 500 mg Vitamine D: 400 IU	02245511	Bouteille de 60 comprimés	625720011008
	NOUVEAU		Calcium: 500 mg Vitamine D: 400 IU	02245511	Bouteille de 60 comprimés	057513218279
CARBOCAL D 1000	ACTUEL		Calcium: 500 mg Vitamine D: 1000 IU	80027625	Bouteille de 500 comprimés	625720017857
	NOUVEAU		Calcium: 500 mg Vitamine D: 1000 IU	80027625	Bouteille de 500 comprimés	057513218231

Supplément de vitamine / minéral. Contribue au maintien d'une bonne santé. La vitamine D aide à l'absorption et à l'utilisation du calcium et du phosphore. Le calcium et la vitamine D aident au développement et au maintien des os et des dents. Un apport suffisant en calcium et en vitamine D dans le cadre d'une alimentation saine peut aider à prévenir la perte osseuse / l'ostéoporse. Le calcium aide à maintenir le fonctionnement normal des muscles. La vitamine D aide au maintien des fonctions immunitaires.

Pour plus de renseignements, n'hésitez pas à communiquer avec votre gérant(e) régional(e) des ventes Sandoz ou veuillez consulter la monographie de produit au sandoz.ca/fr/generiques ou en obtenir une copie en communiquant avec l'information pharmaceutique de Sandoz au 1-800-343-8839, poste 4636.